
 
 
 
        Oosterhout, 9 november ’17 
 
Betreft: Schriftelijke vragen slechte kantinefaciliteiten buschauffeurs bij het 
busstation in Oosterhout 
 
Geacht College van Gedeputeerde Staten, 
  
Op maandag 6 november jl. hebben buschauffeurs in Oosterhout actie gevoerd 
vanwege het feit dat ze van mening zijn dat hun kantine (afmetingen 2,5 bij 3 
meter) te klein is. De kantine is ingericht voor vier mensen, terwijl er vaak meer 
mensen aanwezig zijn. Uit een artikel in BN de Stem van dinsdag 7 november 
wordt duidelijk dat zowel de gemeente als vervoerder Arriva met het probleem 
bekend zijn, maar dat er voorlopig nog geen oplossing in zicht is. Een 
woordvoerder van Arriva geeft aan dat zij de huidige situatie op het busstation 
aantroffen toen ze het vervoer overnamen van Veolia. De chauffeurs hebben 
naast onvoldoende ruimte geen adequate toiletvoorzieningen en goede 
faciliteiten om te eten. Deze kwestie speelt al sinds december 2015. 
  
Naar aanleiding van het bovenstaande heeft GroenLinks de volgende vragen: 
  
1. Welke randvoorwaarden heeft de Provincie Noord-Brabant meegegeven bij de 
bouw van het nieuwe busstation betreffende de voorzieningen voor chauffeurs bij 
de aanbesteding van het openbaar vervoer?  
  
2. Is het juist dat de Provincie destijds heeft aangegeven dat in het kader van de 
zware investeringen in een hoogwaardig OV-net er op het busstation geen 
koffiepauzes en chauffeurswissels meer plaats zouden vinden om zo te geboekte 
tijdwinst niet te niet te doen? 

  
3. Heeft de Provincie overleg gevoerd met de gemeente Oosterhout over deze 
kwestie? Zo neen, bent u bereid om op korte termijn hierover met de gemeente 
Oosterhout, de betrokken buschauffeurs, FNV West-Brabant en Arriva overleg te 
voeren en hierover Provinciale Staten te informeren? 
  
4. Kunt ons ook schriftelijk informeren over de voorwaarden van 
kantinefaciliteiten voor buschauffeurs voor alle drie de concessies in de Provincie 
Noord-Brabant? 
 
5. Speelt deze kwestie van ontoereikende kantinefaciliteiten voor buschauffeurs 
bij busstations ook elders in Brabant? 

  
Bij voorbaat dank voor uw reactie, 
 
Sjo Smeets, namens de Statenfractie van GroenLinks 
 


